



Discount Offer from Eu Yan Sang

- Foundation members can enjoy HK\$60 discount upon purchase of HK\$500 (net) or above.
- Valid HKBU Foundation Membership Card must be presented upon purchase.
- This offer will be valid from 1 May 2016 to 30 April 2017.
- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, including Eu Yan Sang VIP Privilege and Birthday Coupon.
- This offer is not applicable to the purchase of Eu Yan Sang Gift Certificates.
- This offer is valid at Eu Yan Sang Hong Kong outlets only, excluding Mannings counters, Yata counters, cruise outlets, e-store and clinics.
- In case of any dispute, the decision of Eu Yan Sang (HK) Ltd. is final and conclusive.

Contact information:

Tel.: (852) 2544-3308

Website: www.euyansang.com.hk



余仁生折扣優惠

- 基金會員於余仁生購物滿 HK\$500 (折實)，可享 HK\$60 折扣優惠。
- 基金會員須於購物時出示有效之「香港浸會大學基金」會員卡。
- 優惠期由 2016 年 5 月 1 日至 2017 年 4 月 30 日。
- 此優惠不得與其他優惠同時使用，包括余仁生貴賓卡及生日優惠券。
- 此優惠不可用於購買余仁生禮券。
- 此優惠只適用於余仁生香港門市，不包括萬寧專櫃、一田專櫃、郵輪分店、網店及診所。
- 如有任何爭議，余仁生（香港）有限公司保留最終決定權。

聯絡資料：

電話： (852) 2544-3308

網址： www.euyansang.com.hk